

Request for Receipt of Corporate Communications 公司通訊計劃申請書

To : East Asia Securities Company Limited ("EAS")
致 : 東亞證券有限公司 (「東亞證券」)

Date : _____
日期 : _____

Securities Account No.:
證券賬戶號碼 : _____

Securities Account Name:
證券賬戶姓名 : _____

I/We hereby elect to receive corporate communications directly from the share registrar(s) or the agent of the issuer(s) in respect of those securities that EAS holds on my/our behalf under the Central Clearing and Settlement System ("CCASS") Depository for my/our captioned account.

關於本人(等)存放於上述證券賬戶內,並經由東亞證券存放於中央結算及交收系統(「中央結算系統」)證券存管處內之證券,本人(等)特此選擇由發行人的股份登記過戶處或發行人的代理直接取得有關之公司通訊文件。

I/We hereby jointly and severally, and unconditionally authorise EAS to disclose and provide from time to time any of my/our personal information, including but not limited to my/our name, address and identity document number to The Hong Kong Securities Clearing Company Limited ("HKSCC"), issuers and the share registrars or agents of the issuers of the relevant securities. This authorisation will remain valid until EAS's receipt of my/our written notice to the contrary. I/We further authorise EAS to debit my/our designated bank account with The Bank of East Asia, Limited for the relevant service charge(s) according to the EAS's Fee and Charges Disclosure Sheet for Hong Kong Securities Transactions (as revised from time to time) that EAS may levy in respect of my/our aforesaid request for receiving corporate communications.

本人(等)共同及各別地及無條件地授權東亞證券,將本人(等)之任何個人資料,包括但不限於本人(等)之姓名、地址及身份證明文件號碼,不時作出披露及提供予香港中央結算有限公司(「香港結算」)、相關證券的發行人及發行人的股份登記過戶處或其代理。此授權將維持有效,直至東亞證券收到本人(等)之書面通知作出更改為止。本人(等)並授權東亞證券,就本人(等)為取得公司通訊文件之要求而根據不時修訂之東亞證券之香港證券交易費用收費披露一覽表所收取的相關費用,於本人(等)指定之東亞銀行有限公司的賬戶內扣除。

I/We agree and confirm that:

本人(等)同意及確認:

- 1) The corporate communications service is available and only applies to those securities which are continued to be held under my/our captioned account on the specific record date (to be determined by HKSCC from time to time) of the new corporate communications event(s) in respect of such securities. EAS will submit my/our request to HKSCC together with my/our personal information, including but not limited to my/our name, address and identity document number, upon being informed by CCASS depository for each corporate communications event. HKSCC will provide the aforesaid information to the share registrar or agent of the issuer for each corporate communications event.

收取公司通訊文件之服務只適用於相關證券發出最新的公司通訊事項,並就有關公司通訊的指定記錄日期(由香港結算將不時予以確定)當天本人(等)於上述證券賬戶內持有的該等證券。於每次有公司通訊事項時,當東亞證券接獲中央結算系統證券存管處通知後,東亞證券會將本人(等)的收取公司通訊文件的要求,連同本人(等)之個人資料,其包括但不限於本人(等)之姓名、地址及身份證明文件號碼,提交予香港結算。香港結算會於每次有公司通訊事項時將上述資料提交予發行人的股份登記過戶處或發行人的代理。

- 2) The issuer of such securities will then send a notification of the publication of its corporate communications on its website and the website of Hong Kong Exchange and Clearing Limited together with a request form (the "Request Form") to me/us based on my/our correspondence information as provided by HKSCC. If I/we wish to receive printed version of corporate communications in respect of such securities, I/we should complete and return the Request Form to indicate my/our selection of printed version to the share registrar or the agent of the issuer directly.

相關證券的發行人之後會按香港結算提供之有關本人(等)的通訊資料向本人(等)寄發一份關於公司通訊文件已於發行人的網站及香港交易及結算有限公司網站刊登的通知函及一份要求表格(「要求表格」)。如本人(等)欲收取相關證券的公司通訊文件的印刷本,本人(等)則必須填寫要求表格以顯示本人(等)要求印刷本的選擇及直接交回予發行人的股份登記過戶處或發行人的代理。

In the event of any inconsistencies or discrepancies between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.
中英文版本如有歧異,概以英文版本為準。

Client's Signature(s) (Please use the signature(s) filed with EAS)
客戶簽署(請用留存於東亞證券之印鑑簽署)

For Office Use Only

Signature Verified By : _____

Service Commencement Date: _____